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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "2017 óta mekkora összeggel támogatták a 100 szoba 
feletti kapacitással rendelkező – köztük különböző vendégkörök igényeit kielégítő 3, 4, és 5 
csillagos – szállodák rekonstrukcióját és építését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dömötör Csaba, a Miniszterelnöki Kabinetiroda államtitkára a "Miért támogatják több pénzzel a
100  szoba  feletti  szállodákat,  miközben  az  átlag  magyar  ezeket  nem tudja  megfizetni?"  című,
K/10789. számú írásbeli választ igénylő kérdésemre adott válaszában a következőket írta:

„A kormány célja az, hogy hazánk valamennyi szálláshelye megújuljon, függetlenül azok méretétől
és árkategóriájától. Ezért indítottuk el 2017-ben Magyarország történetének legnagyobb turisztikai
fejlesztési  programját,  a  300 milliárd forint  összegű Kisfaludy  Szálláshelyfejlesztési  Programot.
Tájékoztatom,  hogy  az  egyes  pályázati  felhívásokkal  kapcsolatos  információkat  megtalálja
akisfaludyprogram.hu/dokumentumok weboldalon.”

Kérdezem Önt:

2017 óta mekkora összeggel támogatták a 100 szoba feletti kapacitással rendelkező – köztük
különböző vendégkörök igényeit kielégítő 3, 4, és 5 csillagos – szállodák rekonstrukcióját és
építését?

Budapest, 2020. július 24.
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